
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2010 – Nr. 1. 
 
VRAGEN van Student en Stad van de heer S. Antuma betreffende functioneren 
college van burgemeester en wethouders. 
(Binnengekomen: 4 januari 2010.) 
 
 
We zijn de drempel van het jaar 2010 zojuist overgestapt. Een kort ogenblik gunnen 
we onszelf nog om over de schouder te kijken naar dat wat geweest is. De diverse 
raadsfracties vergasten uw College op 83 series met schriftelijke vragen, waarbij de 
ene serie wat beknopter was dan de ander. Soms overheerste het nieuws van de dag, 
maar regelmatig werd gevraagd naar de visie, daadkracht en verantwoording van of 
door Uw College. In de raadsvergaderingen van 2009 kwam de raad tot het indienen 
van 105 moties en 18 amendementen. Kortom: de raadsfracties wisten u en zichzelf 
wel te vinden. 
 
Het jaar 2009 stond in het teken van economische recessie en een rijksoverheid die 
hebberig de handen uitsteekt naar de door de gemeente Groningen opgebouwde 
reserves. Met 1363 woningen kende het afgelopen jaar een recordproductie aan 
nieuwbouwwoningen. Tussendoor wisselde de stad van burgemeester. Naar analogie 
van Annemarie Busschers kunnen we zeggen: er hangt een andere jas aan de kapstok. 
Stad liet zich in de nadagen van 2009 van zijn gulste kant zien door het Glazen Huis 
te huisvesten op de Grote Markt met een totaalopbrengst van € 7.113.447. Iets om stil 
van te worden…  
 
Maar nu weg uit de stilte en terug naar heden en toekomst. Er ligt een interessante 
periode voor de boeg met de hectiek rondom de verkiezingen en de grootschalige 
bezuinigingsoperatie waar deze gemeente voor staat. Voor veel inwoners van de stad 
Groningen zal het over een jaar duidelijk zijn te merken dat de stad de broekriem aan 
heeft moeten trekken. Dit zal ongetwijfeld zijn weerslag hebben op de gevoelens 
waarmee Uw College en de diverse gemeenteraadsfracties worden bejegend in onze 
stad.  
 
Student en Stad blikt met spanning vooruit op de aankomende periode en vraagt zich 
af of we er met elkaar in zullen slagen om de rug recht te houden en pijnlijke keuzes 
te maken. Hiervoor is het van groot belang dat het stadsbestuur eensgezind te werk 
gaat, zonder daarbij de diversiteit tussen de diverse politieke bloedgroepen uit het oog 
te verliezen. Net zoals de gemeenteraad op 3 maart opgaat voor zijn vierjaarlijkse 
APK, zal ook het college de nieren worden geproefd. Zelfkennis en zelfreflectie zijn 
belangrijke heipalen om een stevig fundament te bouwen onder (controversieel) 
beleid. Het is dan ook om die reden dat Student en Stad aan het begin van een nieuw 
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decennium een simpele vraag aan Uw College wil stellen. Uiteraard wensen wij u 
hierbij voor 2010 alle goeds toe. 
 
Gelet op het bovenstaande stelt de fractie van Student en Stad de volgende vraag: 

 
1. Hoe gaat het met Uw College? 

 


